

Title (en)
LAMP AND COOPERATING BRACKET.

Title (de)
GLÜHLAMPE UND HALTERVORRICHTUNG DAFÜR.

Title (fr)
LAMPE ET SYSTEME DE FIXATION ASSOCIE.

Publication
EP 0572496 A1 19931208 (EN)

Application
EP 92905507 A 19920217

Priority
• DK 20092 A 19920217
• DK 27791 A 19910218

Abstract (en)
[origin: WO9214644A1] A lamp (1) of the kind which in a detachable way immediately may be mounted by simple mechanical engagement with a separate lamp bracket (13, 14), which may be mounted on a bicycle, comprises an electronic circuit in which one or more light emitting diodes are connected with one or more lithium batteries through a switch which may be controlled by an external magnet. The lamp bracket (13, 14) cooperating with the lamp (1) is constructed of or contains a permanent magnetic material or a material which may be permanently magnetized.

Abstract (fr)
Lampe (1) amovible du type pouvant être rapidement détachée, qu'on peut monter par simple fixation mécanique sur un support de lampe séparé (13, 14), qui peut être monté sur une bicyclette. Cette lampe (1) comprend un circuit électronique dans lequel au moins une diode électroluminescente est connectée à au moins une pile au lithium par un interrupteur qui peut être commandé par un aimant extérieur. Le support de lampe (13, 14) associé à la lampe (1) est fabriqué dans un matériau magnétique permanent ou dans un matériau qui peut être magnétisé en permanence, ou bien contient un matériau magnétique permanent.

IPC 1-7
B62J 6/00; H01H 36/00

IPC 8 full level
B62J 6/00 (2006.01); **F21V 21/08** (2006.01)

CPC (source: EP)
B62J 6/015 (2020.02); **F21V 21/08** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 9214644A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 9214644 A1 19920903; AU 1321092 A 19920915; DK 20092 A 19920819; DK 20092 D0 19920217; EP 0572496 A1 19931208

DOCDB simple family (application)
DK 9200048 W 19920217; AU 1321092 A 19920217; DK 20092 A 19920217; EP 92905507 A 19920217